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Betreft: Schriftelijke vragen inzake rapport Californië 
 
Geacht College, 
 
Dagblad de Limburger kopte vanmorgen ‘Horst aan de Maas wil via juridische stappen Californië-rapport in 
handen krijgen’. 1De fractie van D66 begrijpt dat het voor de provincie als indirect aandeelhouder niet of in ieder 
geval niet alleen mogelijk is in te grijpen en het mogelijk onwenselijk is het onderzoeksprotocol na 
inwerkingtreding te wijzigen. Tegelijkertijd vinden wij dat de provincie als overheid onwenselijk handelen met 
publieke middelen nooit kan en mag accepteren en het daarom onacceptabel is als over de onwenselijke 
besteding van publieke middelen niet publiek verantwoording kan worden afgelegd. 
 
De fractie van D66 wil op grond van zoveel mogelijk publieke informatie graag een inhoudelijk debat voeren over 
hoe dit heeft kunnen gebeuren om in de toekomst meer controle kunnen houden op provinciale investeringen, 
ook waar de provincie haar rol in deelnemingen of als aandeelhouder invult. We hebben daarom de volgende 
vragen: 
 

1. De gemeente Horst aan de Maas wil juridische stappen zetten om het volledige eindrapport in handen te 
krijgen. Heeft de provincie Limburg dit ook overwogen? Zo ja, wat was hiervan het resultaat? Zo nee, 
waarom niet? 
 

2. Hoe kansrijk acht uw College de juridische stappen van Horst aan de Maas? 
 

3. Wethouder Beurskens van gemeente Horst aan de Maas geeft aan dat de gemeente zich vanaf het 
begin heeft verzet tegen deze gang van zaken. Kan het College van GS iets zeggen over de inzet van 
de provincie en de afweging die hierover heeft plaatsgevonden? Als dit vanwege vertrouwelijkheid niet 
kan, waarom kan gemeente Horst aan de Maas dat dan wel? 
 

4. Als het volledige rapport ter beschikking wordt gesteld aan Horst aan de Maas, geldt dat dan ook voor 
de andere indirecte aandeelhouders? Zo nee, bent u bereid zich hier maximaal voor in te spannen? 
 

5. Deelt u de opvatting van D66 dat het onwenselijk is als de provincie vanwege haar rol als aandeelhouder 
geen publieke verantwoording af kan leggen over de besteding van publieke middelen? 
 

6. Bent u bereid in breder verband in kaart te brengen in welke projecten, investeringen, leningen, 
deelnemingen, grondtransacties en andersoortige provinciale vormen van inzet van publieke middelen er 
een risico bestaat voor de provincie dat de privaatrechtelijke rol als aandeelhouder de mogelijkheden om 
publiek verantwoording af te leggen over de inzet van publieke middelen onmogelijk maakt en welke 
stappen we hierin kunnen zetten om dit waar mogelijk te voorkomen? 

 
Namens de fractie van D66, Partij voor de Dieren en GroenLinks in het Limburgs Parlement, 
 
 
Marlou Jenneskens Pascale Plusquin  Thea Jetten  
D66   Partij voor de Dieren GroenLinks     

 
1 https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240117_92792857 


